
  

PROTOKÓŁ Nr 10/18 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 5 grudnia 2018 roku 

 
W dniu 5 grudnia 2018 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w Urzędzie Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Adam Dembowski -  Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jarosław Adam Mikielski -  Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Krzykwa - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 1). 

 

1. Pan Bogdan Duś – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

2. Pan Damian Dębowski – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

3. Pani Joanna Stankiewicz - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

4. Pan Stanisław Dąbrowski - Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

5. Pan Tadeusz Łanczkowski – Członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Lista obecności w załączeniu ( załącznik Nr 2). 

 

1. Pan Sławomir Przekop – Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Szyszkowski – Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

3. Pan Piotr Stasiński - Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

4. Pan Piotr Krzysztof Andruszkiewicz – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

5. Pan Walenty Wałejko – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

6. Pan Tomasz Zamojski – Członek Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz - Wójt Gminy 

2. Pani Jadwiga Markowska - Sekretarz Gminy 

3. Pani Teresa Klejmont - Skarbnik Gminy 

4. Pani Ewelina Buczyńska - Referent w Urzędzie Gminy 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10 

i powitał wszystkich 

zebranych. 

 

Do p-ktu 2 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie porządku obrad. 

Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu 

udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole 

 i w domu” na lata 2019-2023. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i  

w domu” na lata 2019-2023. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wiżajny. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wiżajny. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 

Gminy Wiżajny. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2019-2029. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok. 

15. Sprawy bieżące. 

16. Wolne wnioski.  

17. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy są uwagi do proponowanego 

porządku obrad. Z braku uwag zapytał, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad. Za 

oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący Rady Gminy 

stwierdził, że porządek został przyjęty. 

 

Do p-ktu 3 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie protokołu  

z poprzedniego posiedzenia. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. Za 

przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia połączonych Komisji oddano 15 głosów, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. 

 

Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że w związku z uchwaleniem przez 

Radę Ministrów  nowego programu rządowego należy zmienić nazwę programu z „Pomoc państwa w 

zakresie dożywiania” na lata 2014-2020 na ,,Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. Pozostałe 

rzeczy pozostają bez zmian. 

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – dochodzą do mnie słuchy, że obiady w szkole są 

zimne. Przywożą posiłki z rana, a dzieci jedzą obiady ok. godz. 11 dlatego są zimne. Niech przywożą 

posiłki później.   

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska – należy zgłosić to do dostawcy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – poprosimy Panią Dyrektor żeby w jakiś sposób 

rozwiązać ten problem. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 4). 
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Do p-ktu 5 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.   

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Do p-ktu 6 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

Do p-ktu 7 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2019 rok. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że w programie nic się nie zmieniło. 

Program jest zawsze podejmowany.  

 Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko – kto jest w Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska – Ja, Pani Teresa Czerwińska, Pani Lidia Łowczyńska 

,Pani Alicja Łanczkowska oraz Pani Krystyna Gałażyn. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

Do p-ktu 8 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Wiżajny. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że uchwała była już podejmowana 

we wrześniu z 3 załącznikami. W związku z błędem technicznym programu Legislator, który do  

publikacji przesłał uchwałę tylko z 2 załącznikami musimy podjąć dugi raz uchwałę. W uchwale  

w załączniku nr 3 w § 6 dodaje się ust. 2. Aktualny zasób mieszkaniowy gminy Wiżajny liczy 7 lokali 

mieszkalnych o łącznej powierzchni użytkowej 360,44 m
2. 

. W posiadanych zasobach znajdują się 4 

lokale socjalne o łącznej powierzchni 74,25 m
2 
. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 
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Do p-ktu 9 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wiżajny. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska poinformowała, że projekt został wysłany do lekarza 

weterynarii, koła łowieckiego oraz do stowarzyszenia opieki nad zwierzętami. Nie wpłynęły żadne opinie 

z ich strony co oznacza, że akceptują nasz projekt. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że w tej uchwale wskazujemy też 

miejsce dla zwierząt gospodarskich, które w jakikolwiek sposób stały się bezdomne (uciekły, zabłąkały 

się, zostały porzucone). Zwierzęta te będą przekazywane do gospodarstwa położonego we wsi Wiżajny 

37. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

Do p-ktu 10 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  Zaopiniowanie 

projektu w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

Do p-ktu 11 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie.  

Za pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 11). 

 

Do p-ktu 12 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok.  

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła zmiany w budżecie w następujący sposób: 

1. Zwiększono dochody o kwotę 11 560,- zł z tytułu wpływu odsetek od nieterminowych 

wpłat podatków i opłat lokalnych. 

2. Zmniejszono plan wydatków na opłaty dla Izb Rolniczych – 800,- zł. 

3. Zwiększono wydatki na opłaty podatku VAT z tytułu dostarczanej wody – 4 900,- zł. 

4. Zwiększono plan wydatków w rozdziale gospodarka gruntami i nieruchomościami – 

10 138,- zł. 

5. Zwiększono plan wydatków w zakresie bezpieczeństwa publicznego i ochrony 

przeciwpożarowej – 1 938 ,- zł. 

6. Zwiększono plan wydatków w dziale oświata i wychowanie – 4 600,- zł. 

7. Zmniejszono wydatki w dziale ochrona zdrowia – 10 553,- zł. 

8. Zwiększono plan wydatków inwestycyjnych w dziale gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska – 737,- zł. 

9. Zwiększono dotację dla Gminnej Biblioteki w Wiżajnach o kwotę – 600,- zł. 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie. Za 

pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 
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 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 12). 

 

Do p-ktu 13 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2019-2029. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont  przedstawiła wszystkie informacje ujęte w załączniku Nr 

2 do uchwały będącym wyjaśnieniem przyjętych wartości w Wieloletniej Prognozie Gminy Wiżajny na 

lata 2019-2029. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie. Za 

pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 13). 

 

Do p-ktu 14 
 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok. 

 Skarbik Gminy Pani Teresa Klejmont poinformowała, że na 2019 rok planuje się dochody 

budżetu gminy w wysokości – 11 652 645,- zł z tego dochody bieżące w wysokości 10 253 379,- zł a 

dochody majątkowe w wysokości 1 399 266,- zł.  zaś, wydatki budżetu gminy w wysokości – 

11 884 940,80,- zł z tego wydatki bieżące- 9 532 570,80,- zł a wydatki majątkowe w wysokości 

2 352 370,- zł.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko poddał projekt pod głosowanie. Za 

pozytywnym zaopiniowaniem w/w projektu głosowało 15 członków komisji, głosów przeciw 

 i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 14). 

 

Do p-ktu 15 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – dużym obciążeniem finansowym jest 

wykonanie drogi Okliny-Mauda. Wykonujemy duże inwestycje, to są duże pieniądze. Mimo tego, że 

pozyskujemy dofinansowanie to musimy swoje środki pozyskać.  

 Radny Gminy Pan Tadeusz Szyszkowski – chodzi o oświetlenie na ul. Suwalskiej. Jest tam jeden 

kawałek drogi nieoświetlony. Może w planowaniu inwestycji na lata 2020-2021 należy wziąć to pod 

uwagę. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – mamy w planach do zrobienia elewację szkoły 

podstawowej, siłownię i plac zabaw w parku. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – chodzi o dofinansowanie zakupu sprzętu 

sportowego do Świetlicy Gminnej. Z racji tego, że nie mamy siłowni to może ten temat można jeszcze 

przedyskutować. Świetlica Gminna ma swoje środki w budżecie to niech sobie kupią. Jak im trochę 

funduszy zabraknie to im się dofinansuje.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że mogą być problemy z przejściem 

badania technicznego autobusu Autosan Pana Michałowskiego. W związku z tym, że nie stać nas na 

zakup autobusu będzie trzeba ponieść koszta jego naprawy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że planuje powołać Zastępcę 

Wójta Pana Jerzego Buczyńskiego. Nie będzie to nowe stanowisko pracy tylko dopłata dodatku 

funkcyjnego.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz poinformował, że wpłynęło pismo z Policji  

w sprawie dofinansowania w wysokości 2 500 zł, które zostanie zrealizowane po Nowym Roku.  

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska przypomniała o złożeniu oświadczeń majątkowych do 

dnia 22.12.2018 r.  
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Do p-ktu 16 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Wolne wnioski. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady 

połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina 11
40.

 

 
Protokołowała:                    Przewodniczący Rady Gminy 
E. Buczyńska 

                            /-/ Walenty Wałejko 

1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

         /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

2. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

                           /-/ Bogdan Duś 

3. Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Infrastruktury 

                            /-/ Sławomir Przekop 


